
Generalforsamling 26. marts 2022 på Strib Fritids- og aktivitetscenter 

Der var mødt 26 deltagere i årets generalforsamling 

1. Valg af dirigent 
Svend Erik Rasmussen blev foreslået og valgt 
 

2. Valg af stemmetællere 
Udsættes til det evt. bliver nødvendigt.  
 

3. Bestyrelsens beretning 
Efter generalforsamlingen den 27. maj 2021 har bestyrelsen bestemt at fortsætte uændret. 
Da generalforsamlingen blev udskudt pga. Corona valgte vi ikke at holde grill festen i 
forbindelse med Canada Day. Det er heller ikke sikkert at vi tager den op igen da 
tilslutningen har været meget beskedent. 
I stedet har vi holdt fast i Mad og Bio arrangementet I år den 1. okt. hvor vi så en rigtig god 
film som hed Normadland. Den kunne godt give anledning til nogen eftertænksomhed.Til 
gengæld var der for lidt mad til det antal deltagere vi var. Det har de lovet at gøre bedre 
næste gang. Så vi håber at kunne fastholde det arrangement. 
Thanksgiving den 25. nov. var et rigtig fint arrangement, hvor vi startede med spisning. 
Naturligvis kalkun med rigtig fint tilbehør. Efter spisningen var der et rejseforedrag ved en 
ung dame – Sara Friis Salzmann – som havde vandret fra syd Californien og 4.000 km. 
nordpå. Det var meget spændende at høre om hendes oplevelser på den tur, som på sine 
stræninger er ganske krævende. 
Jeg kan her nævne at vi den 28. jan. havde en sammenkomst på  Pejsegården. Her startede 
vi med middag og efterfølgende foredrag ved Kim Bo Larsen, som fortalte om en kanotur 
på Youkon floden. Vi  var 51 deltagere så et rigtig fint fremmøde. Derfor også relativt dyrt. 
 
Ellers har vi i årets løb udsendt 4 blade med gode rejsebeskrivelser. Fremover vil vi nok 
nøjes med at udsende tre blade, da vi ikke p.t. forventer at udbyde nogen sommer 
arrangementer. 
Jeg ved at Anders Friis Knudsen meget gerne modtager nye artikler fra medlemmer, der 
har haft nogle gode rejseoplevelser på Amerika rejser. 
Så vidt jeg er opdateret er vi p.t. 270 medlemmer. Det er en nedgang fra sidste år hvor vi 
var 299 medlemmer. 
På rejsefonden har vi p.t. en kapital på knap 50.000,- kr. Vi får stadig enkelte ansøgninger 
om støtte som vi naturligvis alle ser positivt på. 
Er der aktiviteter som i kunne tænke jer at foreslå er bestyrelsen meget lydhør. 
Til slut vil jeg gerne takke bestyrelsen for det gode og positive samarbejde. 
 
Bemærkninger fra salen/drøftelse: Der påpegedes, at det er problematisk, hvis antallet af 
blade skæres ned fra 4 til 3 numre. Det vil rive tæppet væk under foreningen, da det for 
mange (de fleste) er den eneste kontakt til foreningen.  



Deadline for et sommernummer er ca. 15. maj.  
 

4. Regnskab ved kasserer 
Regnskabet blev forelagt og godkendt 
 

5. Budget, herunder fastsættelse af kontingent (uændret) 
Drøftelse af underskuddets størrelse.  
Budget blev vedtaget.  
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer:  
Ole Poulsen – genvalgt 
Anders Friis Knudsen – genvalgt 
Svend Erik Rasmussen – nyvalgt 
 
Niels Jørn Johannessen fratræder efter 5 år i bestyrelsen. 
 
Valg af suppleant: Søren Svane Larsen 
 

7. Valg af revisor 
På valg: Ib Madsen (genvalgt) 
Svend Faarvang (nyvalgt) 
 
Svend Erik Rasmussen fratræder, da han er indtrådt i bestyrelsen.  
 

8. indkomne forslag 
Intet 
 

9. Eventuelt 
Tak til Niels Jørn Johannessen for 5 år i bestyrelsen – heraf de seneste fire som kasserer.  
Tak til Svend Erik Rasmussen for kompetent styring af generalforsamlingen.  


